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SĒDES  PROTOKOLS 

Attālināta sanāksme 

 
04.03.2021.         Nr.6 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst. 10:00 

 

Vadītāja - Viktorija Baire 

Protokolētāja - Aija Videniece 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andis Adats,  Andris Ceļmalnieks,  Andis Damlics, Agnese 

Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Olafs Klūdziņš, Gatis Līcis, Dzintra Medne, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Anastasija Prokopenko, Valts Variks,  Aigars Vītols, Juris 

Žilko  

Pašvaldības darbinieki - Mārtiņš Egle,  Jolanta Jansone, Vera Kļaviņa, Juris Križanovskis,  Līga 

Mizovska,  Linda Zaķe, Jānis Zvaigzne 

PA ,,Ķekavas novada sporta aģentūra” direktore Dace Cīrule   

 

Sēdē nepiedalās:  

Dalībnieks ar balsstiesībām - Neils Kalniņš   

 

Darba kārtība 

1. Darba kārtība;  

2. Par 2021. gada darba plānu (Sporta aģentūra);  

3. Par grozījumiem kārtībā „Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība aprēķina vienam 

izglītojamam nepieciešamās vidējās izmaksas Ķekavas novada pašvaldības pirmsskolas 

izglītības iestādēs”;  

4. Par grozījumiem deleģēšanas līgumā ar sabiedrību ar ierobežotu atbildību „Gaismas tilts 97”;  

5. Par grozījumiem deleģēšanas līgumā ar sabiedrību ar ierobežotu atbildību „Remido”;  

6. Par zemes piešķiršanu nomā J.R. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma Ezera iela 16, 

Baložos, Ķekavas novadā, kadastra numurs 8007 003 4647;  

7. Par detālplānojuma darba uzdevuma atkārtotu izdošanu- ,,Vecvidēji”;  

8. Par detālplānojuma ,,Dārznieki” grozījumu nodošanu publiskajai apspriešanai un atzinumu 

saņemšanai;  

9. Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu- ,,Ābuli”;  

10. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Lakstīgalu ielā 22, Baložos;  

11. Par nekustamā īpašuma ,,Zeltiņi” Ķekavas pagastā sadalīšanu;  

12. Par nekustamā īpašuma ,,Olektes upe” zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8070 007 

0527 Rāmavā, Ķekavas pagastā sadalīšanu;  

13. Par NĪLM koda noteikšanu;  

14. Par NĪLM koda maiņu- Salta un Vairas;  

15. Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu detālplānojuma ,,Gertsoni” Baložos 

teritorijas daļai;  

16. Par administratīvo līgumu detālplānojuma realizācijai - Celmiņu 54;  

17. Par administratīvo līgumu detālplānojuma realizācijai - Celmiņu 56;  
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18. Par administratīvo līgumu detālplānojuma realizācijai - Celmiņu 58;  

19. Par administratīvo līgumu detālplānojuma realizācijai - Celmiņu 60;  

20. Par administratīvo līgumu detālplānojuma realizācijai - Celmiņu 61;  

21. Par administratīvo līgumu detālplānojuma realizācijai - Celmiņu 62;  

22. Par administratīvo līgumu detālplānojuma realizācijai - Celmiņu 63;  

23. Par administratīvo līgumu detālplānojuma realizācijai - Celmiņu 64;  

24. Par administratīvo līgumu detālplānojuma realizācijai - Celmiņu 65;  

25. Par administratīvo līgumu detālplānojuma realizācijai - Celmiņu 66;  

26. Grozījumi Ķekavas novada pašvaldības 2016. gada 8. decembra saistošajos noteikumos Nr. 

22/2016 ,,Sociālā palīdzība Ķekavas novadā”;  

27. Pašvaldības aģentūras ,,Ķekavas ambulance” 2021.gada darba plāns;  

28. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu Nr.5/2019 „Grozījumi 2016.gada 

21.februāra saistošajos noteikumos Nr. 9/2016 „Ķekavas novada pašvaldības nolikums”” 

apstiprināšanu;  

29. Par grozījumiem Baldones sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas nolikumā;  

30. Par vēlēšanu iecirkņa pārcelšanu Ķekavas novadā.  

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un video ierakstā 

 

Viktorija Baire atklāj sēdi. 

 

 

1. Darba kārtība 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire. 

Jautājumu sadaļa - Aigars Vītols, Viktorija Baire, Jānis Zvaigzne. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Viktorija Baire 

Izņemt no darba kārtības 30.jautājumu ,,Par A. B. apstrīdēšanas iesnieguma izskatīšanu'”. Un 

pagarināt apstrīdēšanas iesnieguma izskatīšanu, ņemot vērā papildus saņemto informāciju. 

Atklāti balsojot  ar 13 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, 

Andis Damlics, Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Olafs Klūdziņš, Dzintra 

Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” 

– nav, ,,Nepiedalās”- 1(Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums ir pieņemts. 

   

Par koriģēto 2021.gada 4.marta Ķekavas novada domes sēdes darba kārtību. 

Atklāti balsojot  

ar 15 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Olafs Klūdziņš, Dzintra Medne, Voldemārs 

Pozņaks, Indra Priede,Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” 

– nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Apstiprināt koriģēto 2021.gada 4.marta Ķekavas novada domes sēdes darba kārtību. 
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2. Par 2021. gada darba plānu (Sporta aģentūra) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule. 

Jautājumu sadaļa - Agnese Geduševa, Dace Cīrule, Valts Variks, Arnolds Keisters, Juris Žilko. 

Debašu sadaļa - Juris Žilko, Agnese Geduševa. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūras 2021. gada darba 

plāna apstiprināšanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 15 balsīm ,,Par”- (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Anastasija Prokopenko, Andis Damlics, 

Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Gatis Līcis, Indra Priede, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Olafs Klūdziņš, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), ,,Pret” – nav, 

,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūras 2021. gada darba plānu. 

 

Lēmums Nr.1 pielikumā.  

 

 

3. Par grozījumiem kārtībā „Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība aprēķina 

vienam izglītojamam nepieciešamās vidējās izmaksas Ķekavas novada pašvaldības 

pirmsskolas izglītības iestādēs” 

Par jautājumu ziņo Dzintra Medne. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par grozījumiem kārtībā „Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība 

aprēķina vienam izglītojamam nepieciešamās vidējās izmaksas Ķekavas novada pašvaldības 

pirmsskolas izglītības iestādēs””. 

Atklāti balsojot  

ar 15 balsīm ,,Par”- (Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, Agnese Geduševa, 

Juris Jerums, Arnolds Keisters, Olafs Klūdziņš, Gatis Līcis, Dzintra Medne, Voldemārs 

Pozņaks, Indra Priede, Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” 

– nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada pašvaldības kārtībā „Kārtība, kādā Ķekavas novada 

pašvaldība aprēķina vienam izglītojamam nepieciešamās vidējās izmaksas Ķekavas novada 

pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādēs”, kas apstiprināta ar Ķekavas novada domes 

2017.gada 19.janvāra lēmumu Nr.5.§ 1., protokols Nr.1. 

 

Lēmums Nr.2 pielikumā.  
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4. Par grozījumiem deleģēšanas līgumā ar sabiedrību ar ierobežotu atbildību „Gaismas 

tilts 97” 

Par jautājumu ziņo Dzintra Medne. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par grozījumiem deleģēšanas līgumā ar sabiedrību ar ierobežotu 

atbildību „Gaismas tilts 97””. 

Atklāti balsojot  

ar 15 balsīm ,,Par” - (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, Juris 

Jerums, Arnolds Keisters, Olafs Klūdziņš, Gatis Līcis, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, 

Indra Priede, Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, 

,,Atturas” – nav, ,,Nepiedalās”- 1(Agnese Geduševa), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Izdarīt grozījumus, starp Ķekavas novada pašvaldību un sabiedrību ar ierobežotu atbildību 

„Gaismas tilts 97”, reģistrācijas numurs 40003356352, 2016. gada 30. augustā noslēgtajā 

deleģēšanas līgumā Nr. 21-24/16/4. 

 

Geduševa par balsojumu – Balsojumā nepiedalījos lai nebūtu interešu konflikts. Paldies. 

 

Lēmums Nr.3 pielikumā.  

 

 

5. Par grozījumiem deleģēšanas līgumā ar sabiedrību ar ierobežotu atbildību „Remido” 

Par jautājumu ziņo Dzintra Medne. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par grozījumiem deleģēšanas līgumā ar sabiedrību ar ierobežotu 

atbildību „Remido””. 

Atklāti balsojot  

ar 16 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Olafs Klūdziņš, Gatis Līcis, Dzintra Medne, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris 

Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Izdarīt grozījumus, starp Ķekavas novada pašvaldību un sabiedrību ar ierobežotu atbildību 

„Remido”, reģistrācijas numurs 40103168977, 2016. gada 15. augustā noslēgtajā deleģēšanas 

līgumā Nr. 21-24/16/3. 

 

Lēmums Nr.4 pielikumā.  

 

 

6. Par zemes piešķiršanu nomā Jurim Ružānam uz daļu no pašvaldības nekustamā 

īpašuma Ezera iela 16, Baložos, Ķekavas novadā, kadastra numurs 8007 003 4647 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keister.s 

Jautājumu sadaļa - Juriz Žilko, Arnolds Keisters. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 
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Par lēmuma projektu ,,Par zemes piešķiršanu nomā Jurim Ružānam uz daļu no pašvaldības 

nekustamā īpašuma Ezera iela 16, Baložos, Ķekavas novadā, kadastra numurs 8007 003 4647”. 

Atklāti balsojot  

ar 15 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Dzintra Medne, Voldemārs 

Pozņaks, Indra Priede,  Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), 

,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Piešķirt nomā zemi 130 kv.m. platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma Ezera iela 16, kadastra numurs 8007 003 4647) Jurim Ružānam, personas 

kods 041179-12168, dzīvojošam Urbāna ielā 20, Baložos, Ķekavas novadā, nosakot zemes 

nomas līguma termiņu līdz 2023.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza ierīkošanai, 

teritorijas sakopšanai, bez apbūves tiesībām. 

 

Lēmums Nr.5 pielikumā.  

 

 

7. Par detālplānojuma darba uzdevuma atkārtotu izdošanu- ,,Vecvidēji” 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par detālplānojuma ,,Vecvidēji”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā, darba uzdevuma atkārtotu izdošanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 15 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Dzintra Medne, Voldemārs 

Pozņaks, Indra Priede,  Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), 

,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Izdot darba uzdevumu Nr. D-2021-7 detālplānojuma ,,Vecvidēji”  izstrādes uzsākšanai. 

 

 

Lēmums Nr.6 pielikumā.  

 

 

8. Par detālplānojuma ,,Dārznieki” grozījumu nodošanu publiskajai apspriešanai un 

atzinumu saņemšanai 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par detālplānojuma ,,Dārznieki" grozījumu nodošanu publiskajai 

apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai”. 

Atklāti balsojot  

ar 14 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Agnese Geduševa, 

Juris Jerums,  Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks Indra Priede, 
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Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – 

nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Nodot detālplānojuma nekustamajam īpašumam ,,Dārznieki”, Odukalnā, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā grozījumu projekta redakciju publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu 

saņemšanai. 

 

 

Lēmums Nr.7 pielikumā.  

 

 

9. Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu- ,,Ābuli” 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. 

Jautājumu sadaļa - Agnese Geduševa, Voldemārs Pozņaks, Juris Žilko, Juris Križanovskis, 

Andis Damlics, Jolanta Jansone, Valts Variks. 

Debašu sadaļa - Agnese Geduševa, Voldemārs Pozņaks, Andis Damlics, Juris Žilko, Gatis 

Līcis, Viktorija Baire. 

Baire – Paužot sēdes vadītāja viedokli gribētu atgādināt, ka šeit ir lēmumprojekts par 

lokālplānojuma uzsākšanu nevis par tieši skolas projekta īstenošanu, bet tieši par 

lokālplānojuma pieņemšanu jeb uzsākšanu, kas ir svarīgs solis, lai vispār varētu nonākt līdz 

jaunās skolas projektam. Ļoti, teiksim, daudz ir minēts par šo te skolu, viennozīmīgi paldies ka 

šis projekts iet uz priekšu, cik gan viņam smagi līdz šim ir gājis, un diemžēl, šis atbalstītāju loks 

ar laiku ir mainījies. Jāsaka tā, ka ceru ka tomēr nākotnē nevis skolas saistībā bet visas Ķekavas 

novada iedzīvotāju saistībā nekādā veidā tomēr netiks vairāk Rīga pieminēta, jo Ķekavas 

novada iedzīvotājiem nav jārisina Rīgas problēmas, sevišķi skatoties kā viņi slēdz ciet skolas 

un viņas reorganizē, Ķekavas novada iedzīvotājiem nav jāmaksā par Rīgas skolu piepildīšanu, 

tāpēc lūdzu to neizmantot retorikā, Ķekavas novadam ir pieredze ar šo ka mums ir pieaugošs 

bērnu skaits, un to mēs redzam no visiem tiem projektiem, ko es ceru ka ir novada iedzīvotāji 

novērtējuši, piemēram Ķekavas novada vidusskolas piebūve, Baložu vidusskolas projekts 

astoņu miljonu vērtībā, tā ka tik tiešām skatoties uz Ķekavas novada iedzīvotāju un šo te  

novada struktūru sadalījumu, katra apdzīvotā vieta, kas ir pietiekoši liela, nu mēs runājam 

apmēram par sešiem tūkstošiem iedzīvotāju, tā kā piemēram, Ķekavas ciems, Baložu pilsēta, 

apkaime, kas ir Valdlauči, Rāmava, Katlakalns, kas arī ir seši tūkstoši, ir pelnījuši savu vietu, 

savu socializēšanās vietu un tā ir veidojies, ka tas ir veidojie apmēram ap skolu, ap kulturas 

namu. Arī šeit tā ir ideāla vieta, kurā šo te visu izveidot. Gan novada iedzīvotāju bērni, gan 

pašiem novada iedzīvotājiem kā tādu kā centrējumu .Lai vai kā tiek pārmests, es joprojām 

pieturos pie šī apgalvojuma un noteikti iešu tālāk ar vienu vienīgu lozungu, ka šī skola būs 

labākā. Un ne tika,i varbūt, novadā, bet Latvijā labākā. Tā ka nekādā veidā šie apgalvojumi, 

ka kādam te nevajag, it sevišķi tiem 300 skolēniem, kas šogad ir pieteikušies, kas pagājušo gadu 

bija pieteikušies pirmajā klasē, un kas  es saprotu, nākamgad mēs domājam ka tie jau būs 350 

vai varbūt 400 skolēni, tā ka katrs novada bērns ir pelnījis iespēju iet skolā šeit, tur kur viņš to 

grib darīt. Paldies Voldemāram (Pozņakam), ka viņš ir aizstāvējis to ka tik labi šis jautājums 

nav ne tikai skolas jautājums par infrastuktūru. Tas ir šīs apdzīvotās apkaimes jautājums kas 

tiks risināts reizē. Tā ka ceru, ka mēs iesim uz priekšu, it sevišķi ar to, ko visa Domes kopēji ir 

nolēmusi, par to ka šī skola ir iekļauta izglītības infrastruktūrā. Tā ka īstenosim savus visus 

plānus un kā teica, spriežot pēc tempiem, pēc četriem gadiem būs ļoti daudz kas izdarīts. Tai 

skaitā Katlakalna skola. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 
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Par lēmuma projektu ,,Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu teritorijas plānojuma 

grozījumiem nekustamajā īpašumā ,,Ābuli”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā”. 

Atklāti balsojot  

ar 12 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Arnolds 

Keisters, Olafs Klūdziņš, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Anastasija 

Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols), ,,Pret” – 4 (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Gatis 

Līcis, Juris Žilko), ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Atļaut uzsākt lokālplānojuma izstrādi nekustamajā īpašumā ,,Ābuli”, kadastra numurs 8070 005 

0048, Katlakalnā, Ķekavas novadā, 4.3900 ha platībā - Ķekavas novada Ķekavas pagasta 

teritorijas plānojuma 2009.-2021.gadam  grozījumiem saskaņā ar darba uzdevumu Nr. LP-

2020-01. 

 

Pozņaks – Es balsoju ,,Par”, jo es esmu par šīs teritorijas attīstību. Tie, kas balso ,,Pret”, lai 

tas paliek uz viņu sirdsapziņas. 

Geduševa –  Es biju tā, kura drosmīgi balsoja ,,Pret”, tāpēc ka es pamatoju savu viedokli ar 

gūtajām atbildēm uz maniem jautājumiem, un es vēlos pieminēt, ka iepriekšējie runātāji manu 

viedokli interpretēja subjektīvi un nepatiesi, mans viedoklis tika pasniegts sagrozītā veidā, un 

es neuzskatu, ka mūsu novadā viena skola ir vislabākā. Visas ir labas, un nedrīkst izcelt [..]. 

Šai teritorijai jāattīstās, skolai arī, bet šāds megaprojekts šajos apstākļos nav adekvāts. Tāpēc 

es balsoju ,,Pret”. Paldies. 

Variks – Šajā balsojumā balsoju ,,Par”, ņemot vērā apstākli, ka savā laikā esmu arī balsojis 

par zemes iegādi, kur bija, teiksim tā, divdomīga lieta vai to vajag vai nevajag, un manuprāt, 

šajā situācijā ir jāatrod iedzīvotājiem iespēja izteikties. Jo šobrīd tikai ar šo lokālplānojumu, 

vai tas būtu detālplānojums vai lokālplānojums, iedzīvotājiem būs iespēja izteikties, ko viņi 

domā par šo lietu. Tas, protams,  būs saistīts gan ar ceļiem, gan ar infrastruktūras jautājumiem, 

tādēļ šobrīd balsoju ,,Par”, lai iedzīvotājiem būtu iespēja izteikties, tieši tāpat kā iedzīvotājiem 

savā laikā tika dota iespēja izteikties par veco vai  esošo Pļavniekkalna skolu. Paldies. 

Baire – Balsoju ,,Par”, jo uzskatu, ka tas ir viens no svarīgiem soļiem ceļā uz jauno Katlakalna 

skolu un arī tāpēc, ka katrs Ķekavas novada bērns ir svarīgs. Un neviens nedrīkst tikt atstāts 

novārtā. 

Damlics – Ja jau visi izsakās, tad man arī jāizsakās, lai visi dzird. Es balsoju ,,Pret”, un savu 

balsojumu jau es skaidroju debatēs, uzskatu, ka šis ir megaprojekts un viņš nav vajadzīgs šajā 

apkaimē. Apkārtnē ir daudz citi jautājumi, kas ir jāsakārto, tai skaitā arī kanalizācija 

pieminētā, bet šāda mega skola nav vajadzīga, to mēs šobrīd šajos apstākļos atļauties nevaram. 

Esmu konsekvents un balsoju ,,Pret”.  

 

Lēmums Nr.8 pielikumā.  

 

 

10. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Lakstīgalu ielā 22, Baložos 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

 

Par lēmuma projektu ,,Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajam 

īpašumam Lakstīgalu ielā 22, Baložos, Ķekavas novadā – kā papildinājums detālplānojumam 

,,Lakstīgalu iela I””. 
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Atklāti balsojot  

ar 14 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Olafs Klūdziņš, Voldemārs Pozņaks, Indra 

Priede, Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko ), ,,Pret” – nav, 

,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta – kā detālplānojuma ,,Lakstīgalu iela I” papildinājuma - 

izstrādi nekustamā īpašuma Lakstīgalu ielā 22 (kadastra numurs 8007 001 0707), Baložos, 

Ķekavas novadā, 2134 m² platībā sadalīšanai divās daļās,- saskaņā ar zemes ierīcības projekta 

izstrādes nosacījumiem Nr. Z-2021-02. 

 

 

Lēmums Nr.9 pielikumā.  

 

 

11. Par nekustamā īpašuma ,,Zeltiņi” Ķekavas pagastā sadalīšanu 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par nekustamā īpašuma ,,Zeltiņi” un nekustamā īpašuma ,,Vāveres-

Ratnieki-Steguļi” zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8070 015 0069 Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā sadalīšanu un robežu pārkārtošanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 14 balsīm ,,Par” - (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Olafs Klūdziņš, Voldemārs Pozņaks, Indra 

Priede, Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko,), ,,Pret” – nav, 

,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Sadalīt un pārkārtot savstarpējo robežu, izveidojot 3 zemes vienības (atbilstoši grafiskajam 

pielikumam) no Ķekavas novada pašvaldībai (turpmāk – Pašvaldība) piekrītošajiem, 

zemesgrāmatā nenostiprinātajiem nekustamajiem īpašumiem 2,1 ha kopplatībā. 

 

Lēmums Nr.10 pielikumā.  

 

 

12. Par nekustamā īpašuma ,,Olektes upe” zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8070 

007 0527 Rāmavā, Ķekavas pagastā sadalīšanu 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

 

Par lēmuma projektu ,,Par nekustamā īpašuma ,,Olektes upe” zemes vienības ar kadastra 

apzīmējumu 8070 007 0527 Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā sadalīšanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 15 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Olafs Klūdziņš, Dzintra Medne, Voldemārs 
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Pozņaks, Indra Priede,Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols,  Juris Žilko), ,,Pret” 

– nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Ķekavas novada pašvaldībai (turpmāk – Pašvaldība) piekrītošo un zemesgrāmatā 

nenostiprināto nekustamā īpašuma ,,Olektes upe” (kadastra numurs 8070 003 0140) Rāmavā, 

Ķekavas  pagastā, Ķekavas novadā zemes vienību ar kadastra apzīmējumu 8070 007 0527   1,57 

ha platībā sadalīt 2 daļās. 

 

Lēmums Nr.11 pielikumā.  

 

Plkst.12:29 – tiek izsludināts pārtraukums līdz plkst.13:15  

 

Plkst.13:18 - atsākas sēde 

 

13. Par NĪLM koda noteikšanu 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa noteikšanu nekustamā 

īpašuma, kadastra numurs 8070 018 2105, zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8070 018 

2098”. 

Atklāti balsojot  

ar 12 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks Indra Priede, 

Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Noteikt nekustamā īpašuma, kadastra numurs 8070 018 2105, zemes vienībai ar kadastra 

apzīmējumu 8070 018 2098 0.0100 ha platībā nekustamā īpašuma lietošanas mērķi - Fizisko 

un juridisko personu īpašumā vai lietošanā esošo ūdeņu teritorijas (NĪLM kods 0302) – 0.0100 

ha platībā. 

 

Lēmums Nr.12 pielikumā.  

 

 

14. Par NĪLM koda maiņu- Salta un Vairas 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par nekustamo īpašumu ,,Salta” un ,,Vairas”, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā, lietošanas mērķa maiņu”. 

Atklāti balsojot  

ar 15 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics,  

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Olafs Klūdziņš, Gatis Līcis, Dzintra Medne, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols), ,,Pret” 

– nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  
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1. Nekustamajam īpašumam ar kadastra numuru 8070 003 0462, zemes vienībai ar kadastra 

apzīmējumu 8070 003 0671 0.1100 ha platībā, ,,Salta”, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

mainīt lietošanas mērķi, nosakot nekustamā īpašuma lietošanas mērķi – zeme dzelzceļa 

infrastruktūras zemes nodalījuma joslā un ceļu zemes nodalījuma joslā (NĪLM kods 1101). 

2. Nekustamajam īpašumam ar kadastra numuru 8070 010 0182, zemes vienībai ar kadastra 

apzīmējumu 8070 010 0098 0.0228 ha platībā, ,,Vairas”, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

mainīt lietošanas mērķi, nosakot nekustamā īpašuma lietošanas mērķi – zeme dzelzceļa 

infrastruktūras zemes nodalījuma joslā un ceļu zemes nodalījuma joslā (NĪLM kods 1101). 

 

Lēmums Nr.13 pielikumā.  

 

 

15. Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu detālplānojuma ,,Gertsoni” Baložos 

teritorijas daļai 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu detālplānojuma 

,,Gertsoni” Baložos, ķekavas novadā teritorijas daļai”. 

Atklāti balsojot  

ar 16 balsīm ,,Par” - (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Olafs Klūdziņš, Gatis Līcis, Dzintra Medne, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris 

Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

1. Mainīt nekustamā īpašuma Uzvaras prospektā 38 (kadastra numurs 8007 001 1026), 

Baložos, Ķekavas novadā, 1201 m² platībā lietošanas mērķi, nosakot nekustamā īpašuma 

lietošanas mērķi - Zeme, uz kuras galvenā saimnieciskā darbība ir mežsaimniecība (NĪLM 

kods 0201). 

2. Mainīt nekustamā īpašuma Uzvaras prospektā 40 (kadastra numurs 8007 001 1027), 

Baložos, Ķekavas novadā, 1201 m² platībā lietošanas mērķi, nosakot nekustamā īpašuma 

lietošanas mērķi - Zeme, uz kuras galvenā saimnieciskā darbība ir mežsaimniecība (NĪLM 

kods 0201). 

3. Mainīt nekustamā īpašuma Kārklu ielā 17 (kadastra numurs 8007 001 1038), Baložos, 

Ķekavas novadā, 3209 m² platībā lietošanas mērķi, nosakot dalīto nekustamā īpašuma 

lietošanas mērķi: 

3.1 Neapgūta daudzdzīvokļu māju apbūves zeme (NĪLM kods 0700) - 742 m²; 

3.2. Zeme, uz kuras galvenā saimnieciskā darbība ir mežsaimniecība (NĪLM kods 

0201) - 2467 m². 

 

Lēmums Nr.14 pielikumā.  

 

 

16. Par administratīvo līgumu detālplānojuma realizācijai - Celmiņu 54 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. 

Jautājumu sadaļa - Valts Variks, Jānis Zvaigzne. 

Debšu sadaļa - Agnese Geduševa, Voldemārs Pozņaks. 
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Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par administratīvā līguma noslēgšanu detālplānojuma ,,Celmiņi”, 

Saulgožos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, īstenošanai”. 

Atklāti balsojot  

ar 15 balsīm ,,Par” - (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Olafs Klūdziņš, Gatis Līcis, Dzintra Medne, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Anastasija Prokopenko, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” 

– nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Noteikt, ka detālplānojumā ,,Celmiņi”, Saulgožos, Ķekavas pagastā,  Ķekavas novadā, 

noteiktās centrālās ūdensapgādes un centrālās kanalizācijas prasības nav piemērojamas ar 

nosacījumu, ka tiek noslēgts šī lēmuma lemjošās daļas 2.punktā minētais administratīvais 

līgums. 

 

 

Lēmums Nr.15 pielikumā.  

 

 

17. Par administratīvo līgumu detālplānojuma realizācijai - Celmiņu 56 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. 

Jautājumu sadaļa - Juris Žilko, Voldemārs Pozņaks. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par administratīvā līguma noslēgšanu detālplānojuma ,,Celmiņi”, 

Saulgožos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, īstenošanai”. 

Atklāti balsojot  

ar 15 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Olafs Klūdziņš, Gatis Līcis, Dzintra Medne, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Anastasija Prokopenko, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” 

– nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Noteikt, ka detālplānojumā ,,Celmiņi”, Saulgožos, Ķekavas pagastā,  Ķekavas novadā, 

noteiktās centrālās ūdensapgādes un centrālās kanalizācijas prasības nav piemērojamas ar 

nosacījumu, ka tiek noslēgts šī lēmuma lemjošās daļas 2.punktā minētais administratīvais 

līgums. 

 

Lēmums Nr.16 pielikumā.  

 

 

18. Par administratīvo līgumu detālplānojuma realizācijai - Celmiņu 58 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par administratīvā līguma noslēgšanu detālplānojuma ,,Celmiņi”, 

Saulgožos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, īstenošanai”. 
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Atklāti balsojot  

ar 15 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Olafs Klūdziņš, Gatis Līcis, Dzintra Medne, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Anastasija Prokopenko, Aigars Vītols, Juris Žilko,), ,,Pret” 

– nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Noteikt, ka detālplānojumā ,,Celmiņi”, Saulgožos, Ķekavas pagastā,  Ķekavas novadā, 

noteiktās centrālās ūdensapgādes un centrālās kanalizācijas prasības nav piemērojamas ar 

nosacījumu, ka tiek noslēgts šī lēmuma lemjošās daļas 2.punktā minētais administratīvais 

līgums. 

 

Lēmums Nr.17 pielikumā.  

 

 

19. Par administratīvo līgumu detālplānojuma realizācijai - Celmiņu 60 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par administratīvā līguma noslēgšanu detālplānojuma ,,Celmiņi”, 

Saulgožos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, īstenošanai”. 

Atklāti balsojot  

ar 15 balsīm ,,Par” - (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Olafs Klūdziņš, Gatis Līcis, Dzintra Medne, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Anastasija Prokopenko, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” 

– nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Noteikt, ka detālplānojumā ,,Celmiņi”, Saulgožos, Ķekavas pagastā,  Ķekavas novadā, 

noteiktās centrālās ūdensapgādes un centrālās kanalizācijas prasības nav piemērojamas ar 

nosacījumu, ka tiek noslēgts šī lēmuma lemjošās daļas 2.punktā minētais administratīvais 

līgums. 

 

Lēmums Nr.18 pielikumā.  

 

 

20. Par administratīvo līgumu detālplānojuma realizācijai - Celmiņu 61 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par administratīvā līguma noslēgšanu detālplānojuma ,,Celmiņi”, 

Saulgožos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, īstenošanai”. 

Atklāti balsojot  

ar 15 balsīm ,,Par” -  (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Olafs Klūdziņš, Gatis Līcis, Dzintra Medne, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Anastasija Prokopenko, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” 

– nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  
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Noteikt, ka detālplānojumā ,,Celmiņi”, Saulgožos, Ķekavas pagastā,  Ķekavas novadā, 

noteiktās centrālās ūdensapgādes un centrālās kanalizācijas prasības nav piemērojamas ar 

nosacījumu, ka tiek noslēgts šī lēmuma lemjošās daļas 2.punktā minētais administratīvais 

līgums. 

 

Lēmums Nr.19 pielikumā.  

 

 

21. Par administratīvo līgumu detālplānojuma realizācijai - Celmiņu 62 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par administratīvā līguma noslēgšanu detālplānojuma ,,Celmiņi”, 

Saulgožos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, īstenošanai”. 

Atklāti balsojot  

ar 14 balsīm ,,Par” - (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Dzintra Medne, Voldemārs 

Pozņaks, Indra Priede, Anastasija Prokopenko, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, 

,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Noteikt, ka detālplānojumā ,,Celmiņi”, Saulgožos, Ķekavas pagastā,  Ķekavas novadā, 

noteiktās centrālās ūdensapgādes un centrālās kanalizācijas prasības nav piemērojamas ar 

nosacījumu, ka tiek noslēgts šī lēmuma lemjošās daļas 2.punktā minētais administratīvais 

līgums. 

 

Lēmums Nr.20 pielikumā.  

 

 

 

22. Par administratīvo līgumu detālplānojuma realizācijai - Celmiņu 63 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par administratīvā līguma noslēgšanu detālplānojuma ,,Celmiņi”, 

Saulgožos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, īstenošanai”. 

Atklāti balsojot  

ar 13 balsīm ,,Par” - (Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, Agnese Geduševa, 

Juris Jerums, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, 

Anastasija Prokopenko, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Noteikt, ka detālplānojumā “Celmiņi”, Saulgožos, Ķekavas pagastā,  Ķekavas novadā, 

noteiktās centrālās ūdensapgādes un centrālās kanalizācijas prasības nav piemērojamas ar 

nosacījumu, ka tiek noslēgts šī lēmuma lemjošās daļas 2.punktā minētais administratīvais 

līgums. 

 

Lēmums Nr.21 pielikumā.  
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23. Par administratīvo līgumu detālplānojuma realizācijai - Celmiņu 64 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par administratīvā līguma noslēgšanu detālplānojuma ,,Celmiņi”, 

Saulgožos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, īstenošanai”. 

Atklāti balsojot  

ar 14 balsīm ,,Par” - (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Dzintra Medne, Voldemārs 

Pozņaks, Indra Priede, Anastasija Prokopenko, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, 

,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Noteikt, ka detālplānojumā ,,Celmiņi”, Saulgožos, Ķekavas pagastā,  Ķekavas novadā, 

noteiktās centrālās ūdensapgādes un centrālās kanalizācijas prasības nav piemērojamas ar 

nosacījumu, ka tiek noslēgts šī lēmuma lemjošās daļas 2.punktā minētais administratīvais 

līgums. 

 

Lēmums Nr.22 pielikumā.  

 

 

24. Par administratīvo līgumu detālplānojuma realizācijai - Celmiņu 65 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par administratīvā līguma noslēgšanu detālplānojuma ,,Celmiņi”, 

Saulgožos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, īstenošanai”. 

 

Atklāti balsojot  

ar 14 balsīm ,,Par” - (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Olafs Klūdziņš, Gatis Līcis, Dzintra Medne, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Anastasija Prokopenko, Aigars Vītols), ,,Pret” – nav, 

,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Noteikt, ka detālplānojumā ,,Celmiņi”, Saulgožos, Ķekavas pagastā,  Ķekavas novadā, 

noteiktās centrālās ūdensapgādes un centrālās kanalizācijas prasības nav piemērojamas ar 

nosacījumu, ka tiek noslēgts šī lēmuma lemjošās daļas 2.punktā minētais administratīvais 

līgums. 

 

Lēmums Nr.23 pielikumā.  

 

 

25. Par administratīvo līgumu detālplānojuma realizācijai - Celmiņu 66 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. 

Jautājumu sadaļa - Juris Žilko, Voldemārs Pozņaks. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 
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Par lēmuma projektu ,,Par administratīvā līguma noslēgšanu detālplānojuma ,,Celmiņi”, 

Saulgožos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, īstenošanai”. 

Atklāti balsojot  

ar 14 balsīm ,,Par” - (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Olafs Klūdziņš, Gatis Līcis, Dzintra Medne, Voldemārs 

Pozņaks, Indra Priede, Anastasija Prokopenko, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, 

,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Noteikt, ka detālplānojumā ,,Celmiņi”, Saulgožos, Ķekavas pagastā,  Ķekavas novadā, 

noteiktās centrālās ūdensapgādes un centrālās kanalizācijas prasības nav piemērojamas ar 

nosacījumu, ka tiek noslēgts šī lēmuma lemjošās daļas 2.punktā minētais administratīvais 

līgums. 

 

Lēmums Nr.24 pielikumā.  

 

 

26. Grozījumi Ķekavas novada pašvaldības 2016. gada 8. decembra saistošajos 

noteikumos Nr. 22/2016 ,,Sociālā palīdzība Ķekavas novadā” 

Par jautājumu ziņo Anastasija Prokopenko. 

Jautājumu sadaļa - Juris Žilko, Agnese Mence-Katkeviča, Aigars Vītols, Agnese Geduševa. 

Debašu sadaļa - Agnese Geduševa. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

 

Par lēmuma projektu ,,Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu Nr.6/2021 

,,Grozījums Ķekavas novada pašvaldības 2016. gada 8.decembra saistošajos noteikumos Nr. 

22/2016 ,,Sociālā palīdzība Ķekavas novadā”” apstiprināšanu”. 

 

Atklāti balsojot  

ar 14 balsīm ,,Par” - (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Olafs Klūdziņš, Gatis Līcis, Dzintra Medne, Voldemārs 

Pozņaks, Indra Priede, Anastasija Prokopenko, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, 

,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.6/2021 „Grozījums Ķekavas 

novada pašvaldības 2016.gada 8.decembra saistošajos noteikumos Nr.22/2016 „Sociālā 

palīdzība Ķekavas novadā”” un to paskaidrojuma rakstu. 

 

Lēmums Nr.25 pielikumā.  

 

 

27. Pašvaldības aģentūras ,,Ķekavas ambulance” 2021.gada darba plāns 

Par jautājumu ziņo Anastasija Prokopenko. 

Jautājumu sadaļa - Agnese Geduševa, Juris Jerums, Juris Žilko, Andis Damlics, Olafs Klūdziņš, 

Jolanta Jansone, Aigars Vītols, Valts Variks, Andis Adats. 

Debašu sadaļa - Agnese Geduševa, Voldemārs Pozņaks, Olafs Klūdziņš, Juris Jerums. 
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Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Juris Žilko 

Iekļaut 2021. gada plānā pasākumu - Kabinetu durvju skaņu izolācijas kompleksais risinājums, 

ēkai Gaismas ielā 15, Ķekavā. 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm ,,Par” - (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Olafs Klūdziņš, 

Gatis Līcis, Juris Žilko), ,,Pret” – 1 (Andris Ceļmalnieks), ,,Atturas” – 2 (Voldemārs Pozņaks, 

Valts Variks), ,,Nepiedalās” – 8 (Andis Adats, Viktorija Baire, Juris Jerums, Arnolds Keisters, 

Dzintra Medne, Indra Priede, Anastasija Prokopenko, Aigars Vītols), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Juris Jerums 

Uz tuvākajiem budžeta grozījumiem sagatavot tāmi kompleksam skaņas izolācijas risinājumam 

starp kabinetiem un gaiteni ēkā Gaisma ielā 15, Ķekavā. 

Atklāti balsojot  ar 9 balsīm ,,Par”- (Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, Agnese 

Geduševa, Juris Jerums, Olafs Klūdziņš, Gatis Līcis, Dzintra Medne, Valts Variks, Juris Žilko), 

,,Pret” – nav, ,,Atturas” – 3 (Arnolds Keisters, Voldemārs Pozņaks, Aigars Vītols), 

,,Nepiedalās” – 4(Andis Adats, Viktorija Baire, Indra Priede, Anastasija Prokopenko),    

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums ir pieņemts. 

 

Pozņaks – Es ,,Atturējos” abos balsojumos, jo kolēģi, lasiet uzmanīgi priekšlikumus – iekļaut 

plāna pasākumu – kabneta durvju skaņas izolācijas risinājumus. Jūs nedzirdat mani. Ar durvju 

skaņas izolāciju visā ēkā, telpās nu nepanāksiet nekādu risinājumu.   

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Juris Žilko 

Iekļaut 2021. gada plānā pasākumu - Kabinetu durvju skaņu izolācijas risinājums, ēkai Gaismas 

ielā 15, Ķekavā. 

Atklāti balsojot  ar 6 balsīm ,,Par”- (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Olafs Klūdziņš, 

Gatis Līcis, Valts Variks, Juris Žilko), ,,Pret” – 1 (Andris Ceļmalnieks), ,,Atturas” – 1 

(Voldemārs Pozņaks), ,,Nepiedalās” – 8(Andis Adats, Viktorija Baire, Juris Jerums, Arnolds 

Keisters, Dzintra Medne, Indra Priede, Anastasija Prokopenko, Aigars Vītols),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

 

Ceļmalnieks – Es atbalstu šī jautājuma risināšanas sākot no izpētes un budžeta sagatavošanas, 

savukārt iekļaut darba plānā vienkārši ar balsojumu, manuprāt, tas nebūtu pieņemami. Un vāl 

gribu piebilst ka šī jautājums ir ļoti būtisks, jo diskrētas situācijas ārsta apmeklējuma 

gadījumos ir bieži un tas ir ļoti svarīgi. Iepriekšējā periodā tas ir risināts Daugmales medicīnas 

telpās, un zinu ka tas nav vienkārši, bet zinu, ka tas nav nepaveicams. Paldies.  

Pozņaks – Jā. Es tomēr turpnāšu. Es ,,Atturējos” balsojumos, jo precīzi lasīju šos te 

priekšlikumus. Tātad iekļaut šajā pasākumu plānā kabineta durvju skaņas izolācijas 

risinājumus. Un atbilde ir sekojoša, tātad vienkārši ar durvīm Jūs neko nepanāksiet. Vienalga, 

kaut vai metālu tur uzliksiet, skaņas izolācijas tāpat nebūs. Tas ir viens. Otrs – saistībā ar 

budžeta grozījumiem, nu te atkal, [..] manā skatījumā tas priekšlikums ir tāds, neparko. Kādi 

risinājumi, [..] kabinetā, kādi ēkā. Vienkārši ļoti neprezcīzi priekšlikumi, man nav saprotams 

par ko iet vispār runa. Līdz ar to es ,,Atturējos”. Paldies. 
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Variks – Es par šo priekšlikumu balsoju ,,Par” un motivācija bija tieši tāda, kādu minēja 

Ceļmalnieka kungs, tikai atšķirībā no viņa es nobalsoju ,,Par”. Un šis ir tas kompromisa 

variants, kurš, manuprāt, dirktoram neuzliktu lielākus apgrūtinājumus kā kompleksais 

risinājums, un manuprāt, tas bija īstais brīdis kas šobrīd bija jāizdara, teksim, finansējums nav 

nepieciešams ar papildus grozījumiem budžetā. Tādēļ balsoju ,,Par”.  

   

Par lēmuma projektu ,,Par pašvaldības aģentūras ,,Ķekavas ambulance” 2021.gada darba 

plāna apstiprināšanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 11 balsīm ,,Par” - (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, 

Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars 

Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – 3 (Agnese Geduševa, Olafs Klūdziņš, Gatis Līcis), ,,Atturas” – 

nav, ,,Nepiedalās” -1(Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Apstiprināt pašvaldības aģentūras „Ķekavas ambulance” 2021. gada darba plānu. 

 

Klūdziņs paziņo ka kļūdās jautājuma balsojumā. Balso ,,Pret”. 

 

Lēmums Nr.26 pielikumā.  

 

 

28. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu Nr.5/2021 „Grozījumi 

2016.gada 21.februāra saistošajos noteikumos Nr. 9/2016 „Ķekavas novada pašvaldības 

nolikums”” apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Līga Mizovska. 

Jautājumu sadaļa - Juris Žilko, Līga Mizovska. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu Nr.5/2021 

„Grozījumi 2016.gada 21.februāra saistošajos noteikumos Nr. 9/2016 „Ķekavas novada 

pašvaldības nolikums”” apstiprināšanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 16 balsīm ,,Par” - (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Olafs Klūdziņš, Gatis Līcis, Dzintra Medne, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris 

Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.5/2021 „Grozījumi Ķekavas 

novada pašvaldības 2016.gada 21.februāra saistošajos noteikumos Nr. 9/2016 „Ķekavas novada 

pašvaldības nolikums”” un to paskaidrojuma rakstu. 

 

Lēmums Nr.27 pielikumā.  

 

29. Par grozījumiem Baldones sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas 

nolikumā 

Par jautājumu ziņo Līga Mizovska. 

Jautājumu sadaļa - Arnolds Keisters, Līga Mizovska. 



18 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par grozījumiem Baldones sadarbības teritorijas civilās aizsardzības 

komisijas nolikumā”. 

Atklāti balsojot  

ar 16 balsīm ,,Par” - (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Olafs Klūdziņš, Gatis Līcis, Dzintra Medne, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris 

Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Izdarīt grozījumus Baldones sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas nolikumā, 

apstiprināts ar Ķekavas novada domes 2018.gada 1.jūnija lēmumu Nr. 21., protokols Nr.13. 

 

LēmumsNr.28 pielikumā.  

 

 

30. Par vēlēšanu iecirkņa pārcelšanu Ķekavas novadā 

Par jautājumu ziņo Aija Videniece. 

Jautājumu sadaļa – Juris Žilko, Aija Videniece. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par iecirkņa pārcelšanu Ķekavas novadā”. 

Atklāti balsojot  

ar 16 balsīm ,,Par”- (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Anastasija Prokopenko, Andis Adats, 

Andis Damlics, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Juris Jerums, Juris Žilko, Olafs Klūdziņš, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Mainīt vēlēšanu iecirkņa Nr.780 pašreizējo adresi māja ,,Salnas”, Daugmale, Daugmales 

pagasts, Ķekavas novads, LV-2124, uz jaunu adresi māja “Skolas nami” Daugmale, Daugmales 

pagasts, Ķekavas novads, LV-2124. 

 

 

Lēmums Nr.30 pielikumā.  

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

Sēdi slēdz plkst. 15:48 

 

Sēdes vadītājs:  (PARAKSTS1) V. Baire 

 

 

Sēdes protokolētāja: (PARAKSTS2) Aija Videniece 

 
1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU ELEKTRONISKO 

PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU 


